
Geachte voorzitter, leden van de raad, collegeleden en andere aanwezigen,

Mijn naam is Ferdinand Knol, ik ben voorzitter van de stichting De Hoek uit Zwanenburg. De stichting

heeft zich in de afgelopen 50 jaar ingezet om een breed sociaal maatschappelijk programmalokaal te

realiseren. In dat programma bieden we sport , muziek, creatief en welzijn. Onze doelgroepen zijn

basisschoolkinderen en ouderen / senioren. Deze groepen omdat zij beperkt zijn in hun mogelijkheden

om buiten Zwanenburg aan activiteiten deel te nemen. Voor Corona trokken we bijna 10.000 bezoeken

op jaarbasis.

Ter ondersteuning van het organiseren van onze activiteiten ontvangen wij jaarlijks een subsidie uit de

pot voor sociaal maatschappelijke activiteiten. Wat opvalt aan de verdeling van deze pot, is dat ruim

70% naar de top 3 gaat (het Cultuurgebouw, Meerwaarde en Maatvast). Deze drie partijen hebben

nauwelijks activiteiten in Zwanenburg. Slechts 0,3% gaat direct naar stichtingen in Zwanenburg. Dat

terwijl 5% van de inwoners van de Haarlemmermeerin Zwanenburg wonen. Hierdooris eral jaren

sprake van onderbesteding op sociaal maatschappelijke activiteiten in Zwanenburg.

In het voorstel dat nu aan uw raad voorligt, wordt een bezuiniging voorzien in het programma

maatschappelijke ontwikkeling datligt tussen de 2 en 13 min euro. Als dat in het midden uitkomt, is dat

een bezuiniging van ruim 7min euro. Door de gekozen verdeling van subsidies verwachten we dat de

bezuinigingen met nametot verschraling van het aanbod in de randdorpen zal leiden.

Dat raakt de doelgroepen die wij vanuit de stichting bedienen. Datzijn kinderen die sporten en

muziekles volgen. Dat zijn ouderen die bewegen en ontmoeten. Een doorkijk is dat het dorpshuis /

sporthal dat Schiphol samen met uw raad heeft neergezet dreigt een lege kolos te worden, waar

nauwelijks activiteiten plaats vinden.

Dat brengt me bij de oorzaken van het vraagstuk . Vanuit de media worden drie oorzaken zichtbaar:

1. Bij de overheveling van de jeugdwet en de Wmo heeft uw raad zich voorde kar laten spannen

van de overheid. Een transitie en ombuiging realiseren in dit domein zit vol risico’s en duurt

jaren. Onze wensis dat uw raad dit probleem niet op het bord van de inwonerslegt, maarin

onderhandeling gaat met de centrale overheid.

2. Het geen oog hebben voor toekomstige kosten en vooral te willen investeren, is geen goed

financieel management. Daarbij menen wij dat van die investeringen bepaalde burgers en

ondernemers zullen hebben geprofiteerd. Onze wensis dat uw raad die burgers en

ondernemers om een extra bijdrage te vragen.

3. Het niet opbouwen van buffers, zodat tegenvallers als de Covid crisis kunnen worden

opgevangen, is ook geen goed financieel management. Ooklijkt de afhankelijkheid van Schiphol
veel groter dan zou moeten. Het lijkt erop dat dit een incidentele post oplevert. Onze wens is

dat uw raad deze post dan ookals een incidentele post behandelt.

Ik sluit af. We roepen de raad op om de lasten daar neer te leggen waarze horen te liggen en niet de

weg van minste weerstand te kiezen. Dank.


